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Zadeva: Posek dreves v Rožni dolini  

  

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL naslavljamo na župana MOL pisno svetniško 

pobudo in prosimo za pisni odgovor.  

Večje območje parc. št.1852/12 k.o. Brdo, ki leži ob Biotehnični fakulteti, Poti spominov in 

tovarištva ter ob potoku Glinščica je doživelo množični posek dreves. Zemljišče se pripravlja za 

gradnjo stanovanj, kocka stolpičev. Projekt že trži nepremičninska agencija Ljubljana nepremičnine 

d.o.o.: Projekt rezidenca Rožna dolina, kjer bo zraslo 40 moderno zasnovanih  večjih luksuznih 

stanovanj. Za projekt je pridobljeno gradbeno dovoljenje, gradnja naj bi se pričela letos. 

 

Slika DOF: Parcela poraščena z gozdom pred posegom - označena z rdečimi pikami  

Za območje ni bil izdelan OPPN (podrobni prostorski načrt), ampak velja OPN ID, kjer je za to 

parcelo predvidena namenska raba: SScv – pretežno večstanovanjske površine. Dopustni objekti in 

dejavnosti: tri- in večstanovanjske stavbe. 



 

 

 

Fotografija: posek dreves, priprave na začetek gradnje 

Na območju so posekali ogromno število odraslih dreves, kar je delno razvidno iz fotografije debel, 

ki še ležijo na parceli. Za območje ni bil sprejet OPPN in zato z odlokom niso predpisani pogoji za 

oblikovanje zunanjih površin in v kakšni meri bi bilo potrebno ohraniti kakovostna odrasla drevesa, 

da se jih vključi v zunanjo ureditev. In posledično tudi ni določbe s kolikšnim številom novih dreves 

bi bilo potrebno nadomestiti odstranjena odrasla drevesa.  

Zakaj za območje občina ni izdelala podrobnega območnega občinskega prostorskega načrta? Kaj 

menite glede potrebne zaščite za ohranitev dreves v mestu? Ali občina razmišlja o pripravi odloka, ki 

bi urejal ali vsaj priporočal zaščito mestnega drevja na zasebnih površinah? Zakaj v OPN v 

posameznih EUP niso predpisane usmeritve glede zaščite zelenih površin in odraslih dreves? Kaj 

menite glede potrebne zaščitite zelenih in gozdnih površin na zasebnih zemljiščih?  

Na FB strani »Za drevesa gre« smo zasledili, da se je oglasila tudi docentka iz Biotehniške fakultete 

in opozorila na neprimernost poseka in varstvo narave v urbanem okolju z zapisom: »Najbrž je 

Ljubljana edino glavno mesto na svetu, kjer je brez kakršnih koli posledic možno posekati zdrava 

odrasla drevesa v zasebno korist! Primer, ki ga bodo na predavanjih kazali študentom in jim govorili, 

kako se ne sem delati.«   

Ko se pojavi potreba po odstranitvi drevesa z nekega območja, bi pričakovali, da lastniki skladno s 

strokovnimi smernicami skrbno proučijo vse možnosti, ki bi prispevale k ohranitvi drevesa. Ker pa to 

žal ni osamljeni primer, apeliramo na mestno oblast in strokovne službe, da z občinskimi podrobnimi 

prostorskimi načrti, takšne parcele predhodno ustrezno zaščitijo.     

Tovariški pozdrav, 

Svetniški klub Levica 

Urška Honzak, vodja 


